
FANKLUB SK SLAVIA PRAHA - fotbal,  
PRAHA 10, U Slavie 1540/2a, PSČ 10000, IČ 26640155,  
zapsán v rejstříku MV ČR 
 

ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU FANKLUBU, 

konané dne 22. 5. 2024,  Sekretariát Fanklubu (Sportovní Centrum Eden) 
  
Přítomni: Tomáš Dvorský, Miloslav Kočí, Martin Kozák, Karel Kunst 
Omluveni: Marek Houser, Dana Pavelková, Ivo Zajíc 
Hosté: 
 

1. Úkoly z předešlé schůze 
1.1. Sekretariát oslovil členy, kteří si doposud nevyzvedli své členské kartičky, aby 

tak neprodleně učinily. Výbor rozhodl, že všechny nevyzvednuté kartičky ze 
sezony 2021/22 a starší budou skartovány. Současně i do budoucna budou 
ponechány v sekretariátu k vyzvednuté pouze členské kartičky s platností 
jednu sezonu zpět. 

1.2. V průběhu jara přišla společnost Google s aktualizací služby Workspace, jejíž 
součástí bylo roční předplatné za výhodnějších podmínek používání 
emailových schránek. Výbor Fanklubu rozhodl o využití této nabídky a 
pokračování používání služby a emailových adres ve stávajícím stavu. 

 
2. Administrativa a finanční záležitosti 

2.1. Přihlašování do Fanklubu ve stávající sezoně 2023/24 bylo 15. dubna 
zastaveno. Přihlašování na novou sezonu 2024/25 bude spuštěno v pondělí 
3. června.  
Tomáš Dvorský byl pověřen zajistit zpracovaní grafiky pro novou sezonu 
včetně vizuálu členské kartičky. 

2.2. Před novou sezonou opět apeluje výbor na všechny své členy, aby řádně četli 
informace k členství, jakož i jak získat kód Ticketportálu. Příslušné informace 
budou s novou sezonou aktualizovány a zveřejněny na webu.  

2.3. Vzhledem k dobrému hospodaření a předběžným finančním výsledkům za 
sezonu 23/24 výbor odsouhlasil nákup nového kancelářského vybavení, a to 
stolního počítače, multifunkční tiskárny a tiskárny na karty. Úkolem byli 
pověřeni Marek Houser a Tomáš Dvorský. 
Pořízení a zprovoznění tiskárny na plastové karty se předpokládá v průběhu 
června, přičemž od července by již měla být tiskárna v plném provozu, čímž 
se zjednoduší výroba členských kartiček.  

2.4. Martin Kozák a Karel Kunst byli pověřeni, aby zpracovali konečné vyúčtování 
výjezdů za sezonu 23/24 včetně návrhu na finanční vypořádání s Odborem 
Přátel. 

2.5. Na konci sezony měl Fanklub přes 1200 členů. 
 
 
 
 



3. Různé 
3.1. Ve spolupráci s Odborem Přátel, jako po celou sezonu, byl vypraven autobus 

na finálový zápas kopané žen do Velkého Meziříčí, kde slávistky nakonec 
získaly pohár FAČR. 

3.2. Výbor rozhodl o přihlášení mužstva na Celostátní setkání slávistů pořádané 
Odborem přátel v Praze ve dnech 21.-.23. června. 

3.3. Na venkovní zápas do Českých Budějovic se pojede společně „slávistickým 
vlakem“. Pro členy Fanklubu jsou k dispozici vstupenky za sníženou cenu.  

3.4. V nové sezoně se počítá se zatraktivněním výjezdů na ligové zápasy a to 
formou tipovacích soutěží o ceny. 

 
  
Termín další schůze nebyl stanoven a bude stanoven dle časových možností členů výboru. 
 
Zapsal: Martin Kozák 
Za správnost: Tomáš Dvorský, předseda FK 
V Praze 22. května 2024 


